
 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Παρασκευή  27 Ιουνίου 2025 
 

Προς: Τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Ανάγκη ίδρυσης Τοπικής Μονάδας Υγείας (ΤΟΜΥ) στα Βασιλικά Βόρειας Εύβοιας 

Η περιοχή των Βασιλικών, καθώς και οι γύρω οικισμοί του Δήμου Ιστιαίας-Αιδηψού στη Βόρεια 

Εύβοια, αντιμετωπίζουν σοβαρές δυσκολίες στην πρόσβαση σε δημόσιες δομές πρωτοβάθμιας 

και δευτεροβάθμιας φροντίδας υγείας. Οι κάτοικοι αναγκάζονται να διανύουν μεγάλες 

αποστάσεις για την εξυπηρέτησή τους. Το πλησιέστερο Κέντρο Υγείας βρίσκεται στην Ιστιαία, σε 

απόσταση περίπου 30 χιλιομέτρων, ενώ το Γενικό Νοσοκομείο Χαλκίδας απέχει σχεδόν 90 

χιλιόμετρα. 

Το οδικό δίκτυο της περιοχής, ιδιαίτερα μετά τις φυσικές καταστροφές των τελευταίων ετών 

(πυρκαγιές, πλημμύρες), παραμένει σε προβληματική κατάσταση, γεγονός που δυσχεραίνει 

σοβαρά και καθιστά συχνά επικίνδυνη τη μετακίνηση πολιτών για λόγους υγείας. 

Σε αυτό το πλαίσιο, είναι κρίσιμη η αξιοποίηση χρηματοδοτικών εργαλείων που προβλέπονται 

για την ενίσχυση της πρωτοβάθμιας φροντίδας. Στις 10 Ιουνίου 2025, η Περιφέρεια Στερεάς 

Ελλάδας υπέγραψε Πρόσκληση για την υποβολή προτάσεων έργων – πράξεων στο πλαίσιο του 

Προγράμματος «ΣΤΕΡΕΑ ΕΛΛΑΔΑ 2021–2027» και της Δράσης: «Ενίσχυση Υπηρεσιών 

Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας», που αφορά, τη συγχρηματοδότηση της λειτουργίας νέων 

Τοπικών Ομάδων Υγείας (ΤΟΜΥ), με συνολικό προϋπολογισμό 3.585.120 €. 

Επειδή οι γεωγραφικές και οδικές συνθήκες καθιστούν την πρόσβαση των κατοίκων των 

Βασιλικών σε βασικές υπηρεσίες υγείας εξαιρετικά δυσχερή, 

Επειδή μέσω της πρόσκλησης της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας δίνεται δυνατότητα 

χρηματοδότησης για τη δημιουργία νέων ΤΟΜΥ σε περιοχές με τεκμηριωμένες ανάγκες, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7138

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/6/2025



Ερωτάσθε, 

 

1. Προτίθεστε να αξιοποιήσετε τη σχετική πρόσκληση της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας για 

την ίδρυση ΤΟΜΥ στα Βασιλικά Εύβοιας, ώστε να καλυφθεί η ανάγκη της τοπικής κοινωνίας για 

άμεση πρωτοβάθμια φροντίδα; 

2. Έχουν εξεταστεί κτήρια της περιοχής για τη στέγαση της εν λόγω μονάδας; 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Καζάνη Αικατερίνη 

 

 




